
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.3, 2023 
Tid / Sted: 29.03.23, kl. 12:00— 13:30 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, Asker, konstituert leder Niclas Wigforss, Nesodden 
Knut Bjørnskau, leder Utvalg for Miljøovervåkning Line Kristin Haug, sekretær 
Mads Aulie, leder Utvalg for drikkevann -og Vannmiljøtiltak  
Toril Giske, VAV  
Trygve Sørbø Kvarme, Ås kommune  

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra forrige styremøte  
Referat godkjent uten kommentarer 

 

2.  Nytt styremedlem fra ÅS 
Presentasjonsrunde 
Trygve Sørbø Kvarme Enhetsleder kommunalteknikk i Ås i ett år.  

 

3.  Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak 
- Status, jobber med driftsseminar i slutten av oktober. Møte førstkommende 

fredag. Også et driftsseminar for ansatte ved vannbehandlingsanleggene i mai 
på Holmen fjordhotell.  
 

 

4.  Utvalg for miljøovervåking 
-  Status Siste møte 9. mars, toktrapport presentert. Våroppblomstringen var allerede i 

gang. I etterkant var det registrert fiskedød ute ved Drøbak. Gikk også gjennom 
Ferrybox i møte. Ekstra prøver tas ut ved hendelser. Skal vi benytte oss av tilbudet 
om å gjennomføre ekstra analyser av dyreplankton i forbindelse med 
oppblomstringen og fiskedød? Fagrådet ønsker ekstra prøver for dyreplankton, men 
at Fagrådet ikke skal betale for alt.  

- Resipient-prosjektet; må se på de ekstra kostnadene som kan påløpe i forbindelse med 
ekstra overvåking som følge av nye utslippstillatelser. Leverandørworkshop om ny 
modell i regi av Miljødirektoratet. Fagrådet avventer utfallet av dette prosjektet.   

- Dialogmøte 8. mars, fra Viken Fylkeskommunen 
- Mildir har gjort om på vedtaket om at båtseptikk ikke likevel kan finansieres av vann- 

og avløpsgebyrer/avfallsgebyrer.  
- Neste møte på VEAS 

 
 
 

5.     Fagrådets prosjekter  
- Resipient-prosjekt: Toril ringer Kristin J.S og forteller om avklaring med Håvard 

Hornæs i SFOV. Mulig koble på Helge E sine innspill om veien videre med 
søknadsprosess. Har mye kunnskapsgrunnlag i kommunene rundt indre 
Oslofjord og NIVAs fjordmodell  

- Miljødirektoratets modellprosjekt, Fagrådet avventer invitasjon til workshop 
med leverandørmarkedet.  

 
 
 
 

6.  Årsmøte 
-  Agenda? Går vi for foredrag, paneldebatt?  Utvikling av ny modell ved Mildir og 
miljøgifter ved Sissel Ranneklev m. fl. Nytt avløpsdirektiv. Presentasjon av hva de ulike 
biologiske parameterne vi overvåker sier oss om tilstanden til fjorden. Evt. be NIVA om 
å ta inn dette i sin presentasjon av resultatene fra 2022.  

 



 
 

-  Middag med styret og tidligere styreleder Sigurd Grande. Eksempel på Sjøflyhavna Kro 
eller et sted i Oslo? 
- Revidert budsjett for 2023 ref. pkt 4.   

7.  Budsjett 
Se vedlagt forslag. Se spesielt markering i gult.  
Innspill om NOK 500.000,- til utvikling av fjordmodell i regi av Miljødirektoratet fordelt 
på 2023 og 2024. Line utarbeider revidert budsjett for 2023.  
 

 

8.  Eventuelt  
- Planlagt møte 14.4 med Fagrådet for ytre Oslofjord og Oslofjordens friluftsråd 

hos VAV Oslo. Innkalling kommer fra Line snart 
 

 
 
 

 


